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GEMEENTERAADSZITTING 
 

6 oktober 2015 
 
Aanwezig: Bert Celis – Voorzitter; 
Paul Verbeeck – Burgemeester; 
Paul Laurijssen, Luc Luyten, Geert Verrelst, Carrie Verelst, Veerle Boeckxstaens, Griet Van Olmen – 
Schepenen; 
Leo Verelst - Voorzitter OCMW – Schepen; 
Jan Zander, René Van Goubergen, Ferdi Heylen, Karin Dillen, Ingrid Van Wunsel, Jinse Van den 
Bogaert, Jan Moerenhout, Marcel Beirinckx, Johan Van Dessel, André Mariën, Glenn Moons, John Van 
Laer, Melissa Van Dessel, Geert Mariën , Raf Somers, Marleen Dobbeleir, Thannée Schaalje, Bob 
Ponsaers – Raadsleden. 
Iris Mulkens – Gemeentesecretaris. 
 
De gemeenteraad werd schriftelijk opgeroepen door de voorzitter en in zitting vergaderd zijnde 
verklaart de voorzitter de zitting voor geopend. 
 
Vooreerst feliciteert de voorzitter schepen Carrie Verelst met de geboorte van haar zoontje.  
 
De notulen van de gemeenteraad van 1 september 2015 hebben ter inzage gelegen van alle 
raadsleden en worden zonder opmerkingen aangenomen. 
 
MONDELINGE EN SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
Ingevolge artikel 32 van het Gemeentedecreet, worden volgende mondelinge en schriftelijke vragen 
aan de agenda toegevoegd: 
Namens Open Vld 
8. Vraag rond vluchtelingen 
Namens Vlaams Belang 
9. Vervanging in adviesraad "gemeenschapscentrum ’t Dorp” 
10. Vraag naar stand van zaken Masterplan Woon-Bal 
Namens Groen 
11. Actie voor belbus in Bevel en Kessel 
12. Onveilige boordstenen 
13. De dreef van de Gasthuishoeve 
14. Elektrische mobiliteit 
15. Kermissen in Kessel en Bevel 
16. Behaag je gemeente 
Namens N-VA 
17. Notulen schepencollege 
18. Afsprakennota college burgemeester en schepenen en gemeentesecretaris 
 

________________________________ 

 
A G E N D A 

 

Openbare vergadering 

 

01. Kennisname handtekeningdelegatie van de gemeentesecretaris 

02. Pidpa - buitengewone algemene vergadering op 14 december 2015 - goedkeuring statutenwijziging 

en mandatering gemeentelijke vertegenwoordigers 

03. IOK - buitengewone algemene vergadering op 15 december 2015 - goedkeuring agenda 

04. IOK Afvalbeheer - buitengewone algemene vergadering op 15 december 2015 - goedkeuring agenda 

05. Toerisme Provincie Antwerpen vzw naar een autonoom provinciebedrijf - goedkeuring wijziging 

statuten en agenda buitengewone algemene vergadering op 28 oktober 2015 

06. Aanvullend verkeersreglement - parkeerverbod Onze-Lieve-Vrouwestraat 

07. Mededelingen 

08. Vraag rond vluchtelingen 

09. Vervanging in adviesraad “gemeenschapscentrum ‘t Dorp” 
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10. Vraag naar stand van zaken Masterplan Woon-Bal 

11. Actie voor belbus in Bevel en Kessel 

12. Onveilige boordstenen 

13. De dreef van de Gasthuishoeve 

14. Elektrische mobiliteit 

15. Kermissen in Kessel en Bevel 

16. Behaag je gemeente 

17. Notulen schepencollege 

18. Afsprakennota college burgemeester en schepenen en gemeentesecretaris 

 
________________________________ 

 
 

OPENBARE VERGADERING 
 
 

01 Kennisname handtekeningdelegatie van de gemeentesecretaris 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 

Gelet op de artikelen 182 en 184 van het Gemeentedecreet houdende de regeling betreffende de 

ondertekening van documenten; 

 

Overwegende dat in principe de gemeentesecretaris samen met de burgemeester alle documenten 

van de gemeente ondertekent; 

 

Overwegende dat voor wat betreft de gemeentesecretaris de bevoegdheid tot ondertekenen kan 

worden overgedragen aan één of meerdere personeelsleden, behalve wat betreft de ondertekening 

van de notulen voor het college en de gemeenteraad; 

 

Gelet op het besluit van de gemeentesecretaris van 17 september 2015 waarin zij haar 

handtekeningbevoegdheid heeft gedelegeerd als volgt: 

Aan managementteamleden:  

Stukken, brieven en documenten inzake beleid van afdeling of dienst (mag niet indruisen tegen hogere 

wetgeving) o.a. :  

- officiële documenten, met uitzondering van contracten en verbintenissen die de gemeente  binden  

- officiële briefwisseling aan ondermeer overheden  

- officiële stukken van overheden  

- getuigschriften  

- attesten  

- adviezen 

Aan diensthoofden: 

Stukken, brieven en documenten inzake reguliere werking van eigen dienst (mag niet indruisen tegen 

hogere wetgeving) o.a. :  

- aangiften  

- vergunningen  

- toelatingen  

- weigeringen  

- adviezen  

- attesten; 

 

Overwegende dat deze personeelsleden boven hun handtekening steeds hun naam en functie, alsook 

de datum van het delegatiebesluit dienen te vermelden, als volgt ‘in opdracht van de 

gemeentesecretaris d.d. 17 september 2015’; 

 

Overwegende dat de medewerker steeds samen met de burgemeester tekent, aangezien dit besluit 

enkel een delegatie van de gemeentesecretaris betreft; 
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NEEMT KENNIS: 

 

Enig artikel – Van het besluit van de gemeentesecretaris van 17 september 2015 waarbij zij haar 

handtekeningbevoegdheid voor bepaalde documenten delegeert aan de managementteamleden en de 

diensthoofden. 
 
 

02 Pidpa - buitengewone algemene vergadering op 14 december 2015 - goedkeuring 
statutenwijziging en mandatering gemeentelijke vertegenwoordigers 

 
Raadslid Raf Somers zegt dat N-VA dit punt niet goedkeurt, omdat met deze statutenwijziging een 
ontduiking van de vennootschapsbelasting wordt beoogd. 
Raadslid Jan Zander sluit hierbij aan en meldt dat Vlaams Belang eveneens zal tegenstemmen. Pidpa 
bulkt van het geld. 

 

DE GEMEENTERAAD, 

 

Overwegende dat de gemeente deelnemer is van de opdrachthoudende vereniging Pidpa; 

 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, zoals gewijzigd;  

 
Overwegende dat artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking bepaalt 
dat het mandaat van de afgevaardigde voor elke algemene vergadering dient te worden vastgesteld; 
 
Overwegende dat artikel 59 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking bepaalt 
dat er een onverenigbaarheid bestaat tussen het mandaat van de afgevaardigde op de algemene 
vergadering en dat van lid van een van de andere organen; 
 
Gelet op artikel 22 van de statuten van Pidpa;  
 
Overwegende dat de algemene vergadering van Pidpa zal plaatshebben op maandag 14 december 2015 
op het administratief hoofdkantoor, Desguinlei 246 te 2018 Antwerpen; 
 
Gelet op het voorstel van statutenwijziging dat werd overgemaakt aan het gemeentebestuur op 
7 september 2015, dit conform artikel 39 van het decreet houdende de intergemeentelijke 
samenwerking dat stelt dat uiterlijk 90 kalenderdagen voor de algemene vergadering die de 
statutenwijzigingen moet beoordelen, het ontwerp van statutenwijziging aan de deelnemers dient 
overgemaakt te worden;  
 
Gelet op het feit dat het voorstel van statutenwijziging een wijziging van de statutaire bepalingen 
omtrent de dividendenregeling inhoudt, namelijk de schrapping van de statutaire mogelijkheid 
dividenden uit te keren; 
 

Overwegende dat over de decretaal bepaalde agendapunten voor de algemene vergadering van 14 

december 2015 later zal worden beslist door de raad van bestuur van Pidpa, waarna de gebruikelijke 

uitnodiging en globale agenda (en de bijhorende stukken inzake voormelde agendapunten) van de 

algemene vergadering zal worden meegedeeld; 

 

Gelet op de artikelen 19 tot en met 26 van het Gemeentedecreet in verband met de vergaderingen en 

de beraadslagingen van de gemeenteraad; 

 

Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet en in het bijzonder op artikel 42 inzake de 

bevoegdheid van de gemeenteraad; 

 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 5 november 2013 waarbij voorzitter OCMW-schepen 

Leo Verelst, met als plaatsvervanger schepen Paul Laurijssen, voor de ganse legislatuur aangesteld 

werden als vertegenwoordigers van de gemeente Nijlen voor de algemene vergaderingen van Pidpa; 
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BESLIST, met 14 stemmen voor, 12 stemmen tegen (N-VA, Vlaams Belang en Groen) en 1 onthouding 
(Open Vld): 
 
Artikel 1 - Goedkeuring te verlenen aan de door de raad van bestuur van Pidpa voorgelegde wijzigingen 
aan de statuten van Pidpa, na artikelsgewijze behandeling leidende tot de goedkeuring en vaststelling 
van de statuten zoals bij brief van 7 september 2015 door Pidpa werd overgemaakt aan het 
gemeentebestuur.  

 

Artikel 2 - Aan de vertegenwoordiger de opdracht te geven om op de algemene vergadering van 

14 december 2015, overeenkomstig deze beslissing te stemmen, evenals op elke andere algemene 

vergadering die wordt samengeroepen ter behandeling van de agendapunten van deze algemene 

vergadering. 

 

Artikel 3 - Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van dit besluit en 

onverwijld een afschrift van deze beslissing te bezorgen aan Pidpa, Desguinlei 246 te 2018 Antwerpen. 
 
 

03 IOK - buitengewone algemene vergadering op 15 december 2015 - goedkeuring 
agenda 

 
Raadslid Raf Somers stelt dat N-VA zich zal onthouden, want intercommunales maken teveel winst en 
ook hier gaat het weer over vennootschapsbelastingontduiking. Bovendien vloeien deze gelden niet 
naar de burger. 
Groen onthoudt zicht om dezelfde redenen geeft raadslid Ferdi Heylen aan. 

 

DE GEMEENTERAAD, 

 

Gelet de toepasselijke bepalingen van het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, zoals gewijzigd; 

 
Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, zoals gewijzigd; 
 
Overwegende dat de gemeente Nijlen deelnemer is van de dienstverlenende vereniging IOK; 
 
Overwegende de statuten van IOK; 
 
Overwegende de aangetekende oproepingsbrief van 15 september 2015 tot de buitengewone 
algemene vergadering van IOK van 15 december 2015 om 18.30 uur in het kantoorgebouw van IOK ‘zaal 
Kamperfoelie’, Antwerpseweg 1 in Geel, met de volgende agendapunten: 
1. Statutaire benoemingen 
2. Ondernemingplan 2016 
3. Begroting 2016 
4. Statutenwijziging 
5. Varia; 
 
Overwegende de toelichtende nota, het ondernemingsplan met de begroting voor 2016 en het voorstel 
van statutenwijziging, zoals gevoegd als bijlage bij de oproepingsbrief van 15 september 2015; 

 

Gelet op artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking dat bepaalt dat 

het mandaat van de vertegenwoordiger herhaald wordt voor elke algemene vergadering; 

 

Overwegende de beslissing van de gemeenteraad van 6 mei 2014 waarbij raadslid Karin Dillen en 

burgemeester Paul Verbeeck, respectievelijk als vertegenwoordiger en als plaatsvervangend 

vertegenwoordiger, voor de ganse legislatuur aangesteld werden voor de algemene vergaderingen van 

IOK; 

 

Overwegende dat de buitengewone algemene vergadering van IOK van 15 december 2015 tezamen valt 

met de gemeenteraad en de vertegenwoordigers derhalve niet kunnen deelnemen aan deze 

buitengewone algemene vergadering; 
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Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de agendapunten te weigeren; 
 
BESLIST, met 14 stemmen voor en 13 onthoudingen (N-VA, Open Vld, Vlaams Belang en Groen): 
 
Artikel 1 – Op basis van de bijgevoegde documenten de agendapunten van de buitengewone algemene 
vergadering van IOK van 15 december 2015 goed te keuren. 
 
Artikel 2 - De gemeentelijke vertegenwoordigers te verontschuldigen voor de buitengewone algemene 
vergadering, wegens de gemeenteraad op hetzelfde moment.  
 
Artikel 3 - Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van 
onderhavige beslissing en zal onverwijld een afschrift bezorgen van deze beslissing aan IOK, 
Antwerpseweg 1 te 2440 Geel. 
 
 

04 IOK Afvalbeheer - buitengewone algemene vergadering op 15 december 2015 - 
goedkeuring agenda 

 
Raadslid Raf Somers en raadslid Ferdi Heylen hebben dezelfde opmerkingen als bij voorgaand punt en 
hun fracties onthouden zich dan ook bij dit punt. 

 

DE GEMEENTERAAD, 

 

Gelet de toepasselijke bepalingen van het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, zoals gewijzigd; 

 
Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, zoals gewijzigd; 
 
Overwegende dat de gemeente Nijlen deelnemer is van de opdrachthoudende vereniging IOK 
Afvalbeheer; 
 
Overwegende de statuten van IOK Afvalbeheer; 
 
Overwegende de aangetekende oproepingsbrief van 15 september 2015 tot de buitengewone 
algemene vergadering van IOK Afvalbeheer van 15 december 2015 om 19.15 uur in het kantoorgebouw 
van IOK ‘zaal Kamperfoelie’, Antwerpseweg 1 in Geel, met de volgende agendapunten: 
6. Statutaire benoemingen 
7. Ondernemingplan 2016 
8. Begroting 2016 
9. Statutenwijziging 
10. Varia; 
 
Overwegende de toelichtende nota, het ondernemingsplan met de begroting voor 2016 en het voorstel 
van statutenwijziging, zoals gevoegd als bijlage bij de oproepingsbrief van 15 september 2015; 

 

Gelet op artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking dat bepaalt dat 

het mandaat van de vertegenwoordiger herhaald wordt voor elke algemene vergadering; 

 

Overwegende de beslissing van de gemeenteraad van 6 mei 2014 waarbij raadslid Karin Dillen en 

burgemeester Paul Verbeeck, respectievelijk als vertegenwoordiger en als plaatsvervangend 

vertegenwoordiger, voor de ganse legislatuur aangesteld werden voor de algemene vergaderingen van 

IOK Afvalbeheer; 

 

Overwegende dat de buitengewone algemene vergadering van IOK Afvalbeheer van 15 december 2015 

tezamen valt met de gemeenteraad en de vertegenwoordigers derhalve niet kunnen deelnemen aan 

deze buitengewone algemene vergadering; 

 
Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de agendapunten te weigeren; 
 
BESLIST, met 14 stemmen voor en 13 onthoudingen (N-VA, Open Vld, Vlaams Belang en Groen): 
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Artikel 1 – Op basis van de bijgevoegde documenten de agendapunten van de buitengewone algemene 
vergadering van IOK Afvalbeheer van 15 december 2015 goed te keuren. 
 
Artikel 2 - De gemeentelijke vertegenwoordigers te verontschuldigen voor de buitengewone algemene 
vergadering, wegens de gemeenteraad op hetzelfde moment.  
 
Artikel 3 - Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van 
onderhavige beslissing en zal onverwijld een afschrift bezorgen van deze beslissing aan IOK, 
Antwerpseweg 1 te 2440 Geel. 
 
 

05 Toerisme Provincie Antwerpen vzw naar een autonoom provinciebedrijf - 
goedkeuring wijziging statuten en agenda buitengewone algemene vergadering 
op 28 oktober 2015 

 
DE GEMEENTERAAD, 
 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, artikelen 42 en 43; 
 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad tot de deelname als lid in Toerisme Provincie Antwerpen 
vzw; 
 
Gelet op de e-mail van 17 september 2015 van Toerisme Provincie Antwerpen vzw waarbij een 
toelichtende nota betreffende de evolutie van Toerisme Provincie Antwerpen vzw naar een autonoom 
provinciebedrijf wordt bezorgd;  
 
Overwegende dat Toerisme Provincie Antwerpen vzw bij de hertekening van de organisatiestructuur 
en de nauwere aansluiting bij het provinciebestuur een ongewenst verschil in personeelsbeleid en 
arbeidsvoorwaarden wenst te vermijden; 
 
Overwegende dat Toerisme Provincie Antwerpen vzw hierom voorstelt om de huidige juridische vorm 
als privaatrechtelijke vereniging zonder winstoogmerk te wijzigen naar een publiekrechtelijk 
autonoom provinciebedrijf; 
 
Overwegende dat de statuten van de vennootschap hieraan dienen aangepast te worden, zoals 
voorgebracht; 
 
Gelet op de e-mail van 14 september 2015 van Toerisme Provincie Antwerpen vzw houdende de 
oproep tot de buitengewone algemene vergadering op woensdag 28 oktober 2015 om 15.30 uur in het 
Huis van de Sport, Boomgaardstraat 22 te 2600 Antwerpen, waarbij de agenda volgende punten bevat: 
- Verslag van de algemene vergadering 
- Wijziging rechtsvorm en statuten 
- Varia; 
 
Overwegende dat Toerisme Provincie Antwerpen vzw de gemeenteraad verzoekt om de 
vertegenwoordiger van de gemeente te mandateren om de gemeente Nijlen te vertegenwoordigen op 
deze buitengewone algemene vergadering; 
 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 16 april 2013 waarbij schepen Griet Van Olmen werd 
aangesteld als stemgerechtigd vertegenwoordiger en raadslid Lien Du Four als vertegenwoordiger met 
raadgevende stem van de gemeente Nijlen op de algemene vergaderingen van Toerisme Provincie 
Antwerpen vzw en dit gedurende de ganse legislatuur 2013 – 2018; 
 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 30 juni 2015 waarbij Bob Ponsaers wordt aangesteld 
tot gemeenteraadslid ter vervanging van gemeenteraadslid Lien Du Four, verhinderd wegens 
ouderschapsverlof; 
 
BESLIST, met eenparigheid van stemmen: 
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Artikel 1 - De agenda van de bijzondere algemene vergadering van Toerisme Provincie Antwerpen vzw 
op 28 oktober 2015 goed te keuren. De voorgestelde wijziging van rechtsvorm als privaatrechtelijke 
vzw naar een publiekrechtelijk autonoom provinciebedrijf en de statutenwijziging, zoals 
voorgebracht, wordt goedgekeurd.  
 
Artikel 2 - Schepen Griet Van Olmen als stemgerechtigd vertegenwoordiger en raadslid Bob Ponsaers 
als vertegenwoordiger met raadgevende stem opdracht te geven om deel te nemen aan de bijzondere 
algemene vergadering van Toerisme Provincie Antwerpen vzw op 28 oktober 2015.  Schepen Griet Van 
Olmen wordt gemandateerd om in te stemmen met de vooropgestelde wijziging van rechtsvorm en de 
statutenwijziging van Toerisme Provincie Antwerpen vzw. 
 
 

06 Aanvullend verkeersreglement - parkeerverbod Onze-Lieve-Vrouwestraat 
 
Schepen Paul Laurijssen licht dit punt toe. 
Raadslid Marleen Dobbeleir vraagt of deze maatregel wel nodig is. Het is nadelig voor de middenstand 
en ook voor diegenen die naar het station gaan, want de parking staat er altijd vol. Bovendien is het 
geen drukke straat. Er zijn andere onveilige punten.  
Schepen Paul Laurijssen verwijst naar de strook naast de rijweg, waar vaak geparkeerd wordt en de 
auto’s half op de straat staan. Dit geeft moeilijkheden bij het in- en uitrijden van de 
Onze-Lieve-Vrouwestraat. Het restaurant op de hoek heeft hier niets mee te maken en de maatregel 
is niet tegen de middenstand. 
Raadslid Ferdi Heylen vindt ook dat er te weinig parkeerplaats is aan het station en de reizigers 
daarom uitwijken naar deze locatie. 
De burgemeester repliceert dat er geen probleem is aan het station want er is een grote parking, maar 
het probleem stelt zich momenteel omdat er werken ter hoogte van de school bezig zijn.  
Raadslid Jan Zander vindt het een goed voorstel, zodat de doorgang voor de hulpdiensten voldoende 
is. 
Raadslid John Van Laer stelt de vraag waarom dit voorstel niet eerst op de mobiliteitscommissie is 
besproken. 
Raadslid Raf Somers vindt het geen goede oplossing en daarom zal N-VA tegenstemmen.  
Groen zal zich onthouden besluit raadslid Ferdi Heylen het debat. 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988; 
 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005; 
 
Gelet op de wet betreffende de politie van het wegverkeer, gecoördineerd door het koninklijk besluit 
van 16 maart 1968; 
 
Gelet op het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en 
de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens; 
 
Gelet op het Koninklijk Besluit van 01 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie 
van het wegverkeer en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het Ministerieel Besluit van 11 oktober 1976, waarbij de minimumafmetingen en de 
bijzondere plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaalden latere wijzigingen; 
 
Gelet op de ministeriële omzendbrief  van 14 november 1977, betreffende de aanvullende 
reglementen en plaatsing van verkeerstekens en in het bijzonder hoofdstuk .I. Verdeling der 
bevoegdheid inzake het vaststellen der aanvullende reglementen; 
 
Gelet op hoofdstuk II, art. 2,4°f van het besluit van de Vlaamse Regering van 26 maart 2006, tot 
operationalisering van het beleidsdomein Mobiliteit en Openbare Werken; 
 
Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende 
reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en de bekostiging van de verkeerstekens; 
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Gelet op de omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009 inzake de aanvullende reglementen op de 
politie over het wegverkeer; 
 
Gelet op het gemeentelijk mobiliteitsplan conform verklaard op 17 december 2009 en goedgekeurd 
door de gemeenteraad op datum van 2 maart 2010;  
 
Overwegende dat maatregelen noodzakelijk zijn met het oog op de openbare veiligheid en de regeling 
van het verkeer; 
 
Overwegende dat parkerende voertuigen in de O.L. Vrouwestraat, aan het kruispunt met de 
Stationssteenweg, het in en uitrijden van de O.L. Vrouwestraat fel hinderen; 
 
Gelet op de noodzaak om het verkeersreglement ter zake in overeenstemming te brengen met de 
werkelijke behoeften; 
 
Overwegende dat de weg uitsluitend een gemeenteweg is, gelegen op het grondgebied van de 
gemeente Nijlen (Kessel- Nijlen); 
 
Gelet op het standaardbestek 250; 
 
BESLIST, met 16 stemmen voor, 8 stemmen tegen (N-VA) en 3 onthoudingen (Open Vld en Groen): 
 
Artikel 1 - In de O.L. Vrouwestraat wordt parkeerverbod ingevoerd langs de rechterzijde, komende van 
de Stationssteenweg, over een afstand van 35 m. 
 
Artikel 2 - Deze maatregel zal ter kennis gebracht worden door het plaatsen van verkeersborden E1 
met onderborden type X. 
 
Artikel 3 - Huidige verordening wordt bekendgemaakt overeenkomstig art.186 en 187 van het 
Gemeentedecreet. 
 
Artikel 4 - De kosten verbonden aan het plaatsen en vernieuwen van de verkeerssignalisatie is ten laste 
van het gemeentebestuur. 
 
Artikel 5 - Dit aanvullend reglement wordt ter kennisgeving overgemaakt aan het Departement 
Mobiliteit en Openbare Werken, afdeling Beleid Mobiliteit en Verkeersveiligheid, Graaf de 
Ferraris-gebouw, 11e verdieping, Koning Albert II-laan nr. 20 bus 2, 1000 Brussel. 
 
Artikel 6 - Een afschrift van dit besluit wordt, na goedkeuring door Vlaamse overheid, overgemaakt 
door het gemeentebestuur van Nijlen aan: 
- de deputatie van de provincie Antwerpen  
- de griffier van de rechtbank van 1ste  aanleg te Mechelen  
- de griffier van de politierechtbank van Mechelen  
- de griffier van het vredegerecht van  Lier  
- de korpschef van de lokale politiezone Berlaar – Nijlen. 
 
 

07 Mededelingen 
 

- De data van de gemeenteraden voor 2016 zijn als volgt vastgesteld: 5 januari, 2 februari, 

1 maart, 22 maart, 3 mei, 31 mei, 28 juni, 6 september, 4 oktober, 8 november en 13 december. 

 

- De volgende gemeenteraad gaat door op 17 november in plaats van op 10 november 2015. 
 

- Schepen Veerle Boeckxstaens deelt mee dat vandaag een melding is ontvangen van de provincie 

dat men vanaf morgen zal starten met het kappen van een 80-tal bomen op de Kesselse Heide en 

dit om het open karakter van de heide te vrijwaren. Op de Kesselse Heide zelf zullen een aantal 

affiches opgehangen worden om bezoekers/passanten te informeren over deze werken.  

De raadsleden Jan Zander en Ferdi Heylen zijn verontwaardigd over deze kap. 
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08 Vraag rond vluchtelingen 
 
Raadslid René Van Goubergen verwijst naar de vluchtelingenproblematiek en stelt daarbij een aantal 
vragen, dewelke worden beantwoord door voorzitter OCMW-schepen Leo Verelst. 
1. Hoeveel vluchtelingen gaat onze gemeente in de nabije toekomst opvangen en onderdak 

verschaffen ? 
Momenteel zijn er in het kader van het Lokaal opvanginitiatief (LOI) 11 opvangplaatsen. Dit was 
al van voor de vluchtelingencrisis. Het OCMW heeft beslist om dit uit te breiden met 1 
woongelegenheid met 1 of maximum 2 slaapkamer(s), wat het aantal opvangplaatsen op een 
totaal van 14 ( 11 + 3) brengt. 

2. Hoeveel gaat dat de belastingbetaler kosten ? 
Deze beslissing heeft geen invloed op de gemeentelijke financiële middelen omdat de vergoeding 
voor het exploiteren van het LOI volledig terugbetaald wordt met middelen van de federale 
overheid ic Fedasil.   

3. (Waar) Hebben wij de nodige ruimte hiervoor ? 
Momenteel zoekt het OCMW naar huurwoningen die in aanmerking komen voor de huisvesting van 
vluchtelingen. In principe komen alle woningen die voldoen aan de minimumnormen inzake 
wonen en qua prijs in verhouding zijn in aanmerking, maar er wordt wel specifiek gezocht naar 
woningen dichtbij de OCMW-kantoren zodat intensieve begeleiding gefaciliteerd wordt. Fedasil 
zoekt ook naar locaties voor het organiseren van collectieve opvang maar daarvoor heeft Nijlen 
geen geschikte infrastructuur.  

4. Worden die vluchtelingen voldoende gescreend om er zeker van te zijn dat er geen IS in het spel is? 
Screening van vluchtelingen is een politionele aangelegenheid die buiten de bevoegdheid van het 
OCMW valt. Voor een antwoord op deze vraag verwijst de voorzitter OCMW-schepen Leo Verelst 
dan ook naar andere instanties zoals staatsveiligheid en politiediensten.  

Raadslid René Van Goubergen heeft deze vragen gesteld omdat hij vindt dat de burger recht heeft op 
info omtrent deze problematiek. 
Raadslid Ferdi Heylen sluit hierbij aan door te stellen dat ook Groen veel vragen heeft gekregen. Hun 
OCMW raadslid heeft in de raad bijkomende opvang gevraagd. Er is op deze vraag ingegaan met slechts 
één woning.  
Raadslid Jan Zander stelt dat er veel misverstanden zijn. Fedasil heeft nog geen verordening 
opgemaakt voor de verspreiding van de vluchtelingen. Er verschijnen berichten over goeie en slechte 
gemeenten, terwijl dit niet klopt want de slechte gemeenten hebben al veel opgevangen. Ook 
mevrouw de gouverneur heeft een foute uitspraak gedaan, waarover ze zich heeft verontschuldigd. 
Het is mensonterend om gescreend te worden, maar als je goed in je schoenen staat, moet je hiervan 
geen schrik hebben. 

Raadslid Raf Somers vindt de vraag over de kostprijs irrelevant. Hij verduidelijkt hierbij wel dat hij 

spreekt uit eigen naam en niet namens de ganse fractie. 
 
 

09 Vervanging in adviesraad “gemeenschapscentrum ‘t Dorp” 
 

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 6 januari 2015 houdende de goedkeuring van het 

huishoudelijk reglement van de beheerscomités, zoals van toepassing op het beheerscomité 

gemeenschapscentrum ‘t Dorp; 
 

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 6 januari 2015 houdende de goedkeuring van de statuten van 

het beheerscomité gemeenschapscentrum ‘t Dorp; 
 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 2 juli 2013 waarbij de leden van het beheerscomité 
gemeenschapscentrum ‘t Dorp werden aangeduid tot en met 31 december 2018; 
 
Gelet op de e-mail van 30 september 2015 van gemeenteraadslid Jan Zander waarin hij meedeelt dat 
voor de geleding stemgerechtigde leden vanuit de politieke fracties voor Vlaams Belang hun lid 
Manuela Mortelmans wordt vervangen door raadslid Ingrid Van Wunsel;  
 
Overwegende dat de gezamenlijke akte van voordracht tijdig aan de voorzitter van de gemeenteraad 
werd bezorgd; 
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BESLIST: 
 
Enig artikel – Kennis te nemen van de beëindiging van het mandaat van Manuela Mortelmans voor 
Vlaams Belang als stemgerechtigd lid vanuit de politieke fracties in het beheerscomité 
gemeenschapscentrum ‘t Dorp en gemeenteraadslid Ingrid Van Wunsel aan te stellen als haar 
vervanging tot en met 31 december 2018.  
 
 

10 Vraag naar stand van zaken Masterplan Woon-Bal 
 
Raadslid Jan Zander vraagt een uitgebreide stand van zaken over het Masterplan Woon-Bal. Onder 
meer vraagt hij met welke belanghebbende partijen er ondertussen nog rond de tafel werd gezeten en 
wat er eventueel concreet werd bereikt. Verder vraagt hij of dit dossier nog ter sprake komt in de 
commissie ruimtelijke ordening op 14 oktober 2015. 
Schepen Veerle Boeckxstaens antwoordt dat in de vorige raadscommissie ruimtelijke ordening al was 
meegedeeld dat de bespreking van dit dossier in de volgende vergadering zou aan bod komen. De 
opdracht rond het juridisch verankeren van dit Masterplan in een ruimtelijk uitvoeringsplan werd 
gegeven in het college van 24 augustus 2015. Het is Maat-ontwerpers, de ontwerpers van het 
masterplan, die eveneens dit RUP zullen opmaken. 
Voor de realisatie van het RUP wordt er momenteel op twee sporen gewerkt. Enerzijds wordt er 
gewerkt aan de planologische procedure waaronder de opmaak van een plan-Mer screening met 
bijhorende mobiliteitsstudie, het bepalen van de contouren van het RUP en de formulering van 
stedenbouwkundige voorschriften. Anderzijds parallel aan deze procedure worden er na de 
intentieverklaringen met de grondeigenaars en gebruikers werk gemaakt van het opstellen van 
samenwerkingsakkoorden tussen grondeigenaars en gebruikers. 
Naar aanleiding hiervan zijn er gesprekken met het OCMW Lier omtrent mogelijke huur/aankoop en 
verkoop van de gronden binnen het plangebied. Eveneens zijn er reeds gesprekken geweest met KFC 
Nijlen en VERA omtrent het toekomstig gebruik van de voetbalcluster. Een belangrijke standpunt van 
het bestuur en de sleutel voor de ontwikkeling van het recreatieve deel van dit plan is dat het bestuur 
ten allen tijde de zekerheid wil hebben dat recreatieve voetbal zoals die momenteel ook op het 
gebied aanwezig is in de toekomst gegarandeerd blijft. De gesprekken met zowel KFC Nijlen als met 
VERA (vera boys, girls, boeren en CLUB2) zijn zeer positief. De gemeente heeft ook al kennis genomen 
van een sterk onderbouwde intentieverklaring die tussen beide clubs werd gesloten. 
Raadslid Jan Zander repliceert dat er al 2 jaar wordt gezeverd over de intentieverklaring, maar er 
staat nog niets op papier. Dit werd hem bevestigd door een zaakgelastigde bij OCMW Lier. Vanuit de 
clubs worden eisen gesteld en vanuit de gemeente wordt geantwoord dat ze moeten voorzien in 
recreatieve voetbal en een leefbare kantine. De gemeente moet zware schulden maken als ze de 
grond wil aankopen. De burger wordt iets wijs gemaakt. Over een overeenkomst is niets gekend. 
Schepen Veerle Boeckxstaens spreekt dit tegen door te stellen dat er wel degelijk ondertekende 
intentieverklaringen zijn vanuit de clubs. Deze dateren van eind 2013.  

De burgemeester vult aan dat het de gemeente is die contracteert, zowel met het OCMW Lier als met 

de beide voetbalclubs en bevestigt dat de nodige budgetten worden voorzien. 
 
 

11 Actie voor belbus in Bevel en Kessel 
 
Raadslid Ferdi Heylen verwijst naar het protest op maandag 29 september 2015 van mensen met een 
beperking tegen het verdwijnen van de belbus in Bevel en Kessel. Naar aanleiding van de gesprekken 
die het bestuur had met De Lijn vraagt hij welke toekomstvisie De Lijn heeft en welke visie het bestuur 
heeft met betrekking tot het openbaar vervoer in Bevel en de minder bevolkte delen van Nijlen en 
Kessel. 
Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat de dag na deze gemeenteraad De Lijn in Heist-op-den-Berg 
uitleg zal geven met betrekking tot de belbus en de schepen zal daar absoluut voor behoud pleiten.  

Raadslid Ferdi Heylen vindt een vermindering van het aanbod niet acceptabel en hoort graag het 

resultaat van deze gesprekken in de volgende gemeenteraad. 
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12 Onveilige boordstenen 
 
In ’t Hofke worden de speeltuigen afgeboord met boordstenen, die dan nog uitsteken ook. Raadslid 
Bob Ponsaers vindt dit gevaarlijk. Hij begrijpt dat de veiligheidszones (strook zand) rond de 
speeltoestellen moeten gerespecteerd worden en dat deze door ingroeiend gras kunnen ingeperkt 
worden, maar om dan boordstenen te gebruiken vindt hij vanuit veiligheidsoverwegingen vreemd. 
Beter zou het gras gewoon afgestoken worden.  
Schepen Carrie Verelst antwoordt dat er in het verleden al verschillende manieren zijn uitgeprobeerd 
om de valzones rond de toestellen in orde te krijgen en te houden. Aangezien dit niet zo evident is, 
werd net zoals bijna in elke gemeente beslist om de valzones af te boorden. Als er geen afbakening 
wordt geplaatst en het gras wordt jaarlijks of halfjaarlijks gewoon afgestoken, kunnen de zones groter 
of kleiner worden, aangezien er dan geen referentiepunt meer is. In tegenstelling tot wat werd 
beweerd op de sociale media mag gerust beton gebruikt worden als materiaal. Als men het 
speeltoestel gebruikt is het volgens de norm onmogelijk om op de betonnen boord te vallen. Dat de 
plaatsing van de boordstenen thans nog niet correct is gebeurd, klopt. Ze komen nog iets lager te 
liggen, gelijk met de ondergrond. Dat is ook de reden waarom er tijdelijk een rood-wit lint rond 
geplaatst is. Tot slot geeft de schepen mee dat de risicoanalyses en de controles steeds gebeuren door 
een externe veiligheidsdeskundige, een deskundige die gespecialiseerd is in de controle van 
speelterreinen en speeltoestellen en zij vraagt zich af waarom we deze man zijn advies niet zouden 
volgen. 
 
 

13 De dreef van de Gasthuishoeve 
 
Tijdens de gesmaakte open monumentendag, waarbij raadslid Ferdi Heylen de cultuurdienst 
feliciteert voor het zoveelste huzarenstukje, konden de bezoekers een kapvergunning voor de bomen 
van de dreef aan de Kleine Gasthuishoeve zien uithangen. Raadslid Heylen stelt dat niemand in twijfel 
trekt dat hier onderhoud noodzakelijk is maar mensen vragen zich wel af of het noodzakelijk is om de 
dreef helemaal te kappen. Daarom vraagt hij of een grondige snoeibeurt, of andere minder drastische 
oplossingen, zoals de dreef aan het soldatenbos, werden overwogen.  
Schepen Veerle Boeckxstaens antwoordt dat er bij de gemeente een bouwaanvraag werd ingediend 
door het OCMW Lier voor het rooien van deze dreef. Hiervoor is een openbaar onderzoek gevoerd 
waarbij één bezwaar is binnengekomen dat werd ondertekend door 14 personen. Het 
gemeentebestuur moet in deze nog een beslissing nemen. De schepen geeft nu al mee dat het advies 
van de stedenbouwkundig ambtenaar meer dan waarschijnlijk ongunstig zal zijn. Het rooien van de 
volledige dreef is immers het rooien van een bestaand waardevol landschapselement. Het dossier 
wordt niet gestaafd met een onderzoek over de staat van de bomen. Mogelijk is een degelijk 
onderhoud eveneens een oplossing. Deze dreven zijn bovendien een belangrijke waarde in ons 
toekomstig toeristisch recreatief netwerk. 
 
 

14 Elektrische mobiliteit 
 
Raadslid Bob Ponsaers verwijst naar een aantal beleidsmaatregelen in het buitenland en Vlaanderen 
om meer in te zetten op elektrische wagens. Hij vraagt of ons bestuur klaar is om deze trend te volgen, 
door bvb. laadpunten voor elektrische wagens en fietsen te voorzien of subsidies uit te trekken. 
Schepen Luc Luyten verwijst naar zijn antwoord op dezelfde vraag van raadslid Ponsaers in 2011. Toen 
waren er 162 elektrische voertuigen ingeschreven en was het de vraag van de kip en het ei, ofwel eerst 
de wagens ofwel eerst de laadpalen. In 2015 zijn de elektrische wagens in opmars. Op 1 augustus 2015 
waren er 2.178 wagens ingeschreven en de Vlaamse Regering heeft inderdaad het doel gesteld om in 
2020 dit aantal op 60.000 te brengen. De gemeente heeft al gesprekken gehad met leveranciers van 
laadpalen. Maar dit was duur en niet conform. Daarom willen we gaan via onze netbeheerder Infrax.  
De burgemeester vult aan dat de Vlaamse regering een conceptnota heeft goedgekeurd, die is 
overgemaakt aan de netbeheerders Infrax en Eandis en die gericht is op een doorbraak voor 
elektrische wagens alsook op waterstof. Er wordt ingezet op nul uitstoot en om dit doel te bereiken 
worden een aantal acties gedefinieerd. Er moet de mogelijkheid in de wetgeving voorzien worden dat 
de burger thuis een laadpaal kan voorzien. Het zou een openbare dienstverplichting moeten zijn voor 
het uitbouwen van een basisinfrastructuur van 5.000 publieke laadpunten. De gemeente zal dit 
opvolgen en hopelijk is er begin volgend jaar meer info. De geschatte investeringskosten voor Infrax 
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zijn € 3.000.000,00. De burgemeester houdt echter zijn hart vast dat dit niet dezelfde weg opgaat als 
met de zonnepanelen. 
Raadslid Bob Ponsaers is aangenaam verrast met het antwoord. 

Raadslid Jan Zander zegt dat de oplaadpalen vijgen na Pasen zijn. De toekomst zijn zelf oplaadbare 

auto’s. 
 
 

15 Kermissen in Kessel en Bevel 
 
Raadslid Ferdi Heylen stelt dat het intussen wel duidelijk is dat de kermissen van Kessel en Bevel aan 
het uitdoven zijn en vraagt of het geen tijd wordt om een actieprogramma op touw te zetten, tenzij 
het de bedoeling is dat het bestuur deze traditie wil laten verloren gaan. Misschien kan de 
cultuurdienst nieuwe initiatieven trekken. Hij verwijst naar zijn tussenkomst bij de stemming van de 
retributies voor de kermisattracties eerder dit jaar, waarbij hij reeds meegaf dat in plaats van een 
retributie een subsidie meer op zijn plaats zou zijn.  
Schepen Veerle Boeckxstaens antwoordt dat niemand een traditie wil laten verloren gaan, maar stelt 
dat subsidies geen redmiddel zijn. In Bevel-Heikant is het standgeld verminderd van € 4,29 per 
strekkende meter naar € 2,50. Deze bedragen zijn echt niet groot en ze gaan de kermiskramer zeker 
niet weghouden. Subsidies zijn niet het juiste kanaal, want dan moeten er ook nog andere 
middenstanders of ambulante handelaars subsidies krijgen. Schepen Boeckxstaens wil met de schepen 
van cultuur rond de tafel zitten in het kader van nieuwe initiatieven. Zoiets in de trant van het 
kermiscafé in Bevel. Dat loopt zeer goed. Een happy hour of een gezinsdag zouden ook kunnen. Toch 
hoeven zulke initiatieven niet enkel vanuit de gemeente te komen. Ze zouden evengoed kunnen 
aangebracht worden door de kermiskramers zelf. Alleszins vindt de schepen het een goed idee om dit 
met de cultuurdienst te onderzoeken. 

 
 

16 Behaag je gemeente 
 
Raadslid Bob Ponsaers vraagt waarom het bestuur twee jaar geleden besliste om de actie ‘behaag je 
gemeente’ stop te zetten. Deze actie had behoorlijk wat bijval en nog geregeld informeren mensen 
wanneer het weer zover is. Budgettair kan de reden niet zijn: de gemeente deed alleen de 
doorverkoop, zodat alleen de personeelskost op het budget kan hebben gewogen. Raadslid Ponsaers 
vraagt daarom of er geen heropstart kan overwogen worden.  
Schepen Carrie Verelst antwoordt dat inderdaad werd gekozen om deze actie niet meer verder te 
zetten. Niet om budgettaire redenen, want naast een personeels- en administratiekost is dit een actie 
die de gemeente weinig kost. Maar er zijn ook andere redenen. Ten eerste: Het plantgoed voor een 
haag kan ook aangekocht worden bij enkele lokale handelaars en we willen als gemeente niet in hun 
vaarwater komen. Ten tweede: wordt deze haagplantactie ook georganiseerd door het regionaal 
landschap, Rivierenland.  
Raadslid Bob Ponsaers repliceert dat de gemeente zelf toch ook plantgoed kan aankopen bij de lokale 
handelaars of anders de burger beter informeren dat dit kan aangekocht worden bij Rivierenland. 
Schepen Carrie Verelst besluit dat die communicatie gebeurt. 
 
 

17 Notulen schepencollege 
 
Raadslid Raf Somers haalt aan dat de gemeenteraadsleden ‘nogal’ laattijdig kunnen kennisnemen van 
de notulen van het schepencollege. Hij vraagt om de bepalingen van het Gemeentedecreet in deze te 
volgen. Dit wil zeggen dat de notulen tijdig verstuurd worden naar de raadsleden en niet dat ze te laat  
op Extranet worden geplaatst. Meer nog: ‘versturen’ betekent een actieve daad vanuit de gemeente 
naar de gemeenteraadsleden toe. Het kunnen consulteren van de gemeentelijke website door de 
gemeenteraadsleden veronderstelt een actieve daad van hen en een passief afwachten van de 
gemeente wat duidelijk in tegenstrijd is met het Gemeentedecreet. 
Schepen Geert Verrelst antwoordt dat het soms voorvalt dat de notulen te laat op de beveiligde 
website worden gezet, maar in 90 % van de gevallen gebeurt het tijdig. Terwijl vroeger de notulen per 
e-mail aan de raadsleden werden bezorgd, worden ze sinds 2,5 jaar op Extranet geplaatst. Na de 
inloopperiode werd hierover geen enkele opmerking meer gemaakt. Enkel naar raadslid Jan Zander 
worden op zijn vraag de notulen elektronisch doorgestuurd.  
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Raadslid Raf Somers dringt er op aan dat het Gemeentedecreet wordt gevolgd en dat de notulen tijdig 
per mail aan de raadsleden worden bezorgd.  
De burgemeester vindt dat de raadsleden toch steeds een actieve daad moeten stellen, ofwel naar de 
brievenbus lopen, ofwel de mail openen ofwel extranet opendoen.  
Raadslid Raf Somers vindt die uitleg nogal kort door de bocht. 
Raadslid Thannée Schaalje had reeds gemeld dat Extranet niet via een tablet kan geraadpleegd 
worden, maar heeft hierop nog geen antwoord gekregen. 
Raadslid Jinse Van den Bogaert heeft dit item al verschillende keren geagendeerd op de gemeenteraad 
en vraagt hoe de schepen komt aan 90% op tijd. 
De burgemeester antwoordt dat deze info van de diensten komt en dit niet in twijfel trekt. 
Raadslid Jan Zander is tevreden over de werking van de diensten. Decreet is één ding en realiteit iets 
anders. Geef de ambtenaren de tijd. Hij krijgt de notulen thuis gestuurd en dit verloopt correct. Dit 
was vroeger anders.  
De raadsleden van N-VA en raadslid Ingrid Van Wunsel willen vanaf nu de notulen van het college per 
e-mail te ontvangen.   
 
 

18 Afsprakennota college burgemeester en schepenen en gemeentesecretaris 
 
Raadslid Raf Somers is tevreden dat onze gemeente (eindelijk!) een nieuwe gemeentesecretaris heeft 
en feliciteert haar nogmaals namens de N-VA fractie. Hij verwijst naar artikel 87 § 2 van het 
Gemeentedecreet dat stelt ‘ten minste na iedere volledige vernieuwing van de gemeenteraad sluit de 
gemeentesecretaris mede namens het managementteam een afsprakennota met het college van 
burgemeester en schepenen en met de burgemeester over de wijze waarop de gemeentesecretaris en 
de overige leden van het managementteam met het college van burgemeester en schepenen en de 
burgemeester samenwerken om de beleidsdoelstellingen te realiseren, en over de omgangsvormen 
tussen bestuur en administratie’ en heeft in dit kader een aantal vragen voor de nieuwe secretaris. 
Onder meer wat de inhoud van dit document is, of er bepalingen rond interne controle in opgenomen 
zijn, of de nieuwe secretaris zich kan vinden in het document van haar voorganger of dat zij 
veranderingen wenst in te voeren?  
Gemeentesecretaris Iris Mulkens bedankt raadslid Somers voor de felicitaties en gaat verder dat ze 
inmiddels een maand is gestart als gemeentesecretaris en volop bezig is met zich de werking van de 
organisatie eigen te maken. Samen met het managementteam ligt haar focus momenteel op een 
degelijke voorbereiding van de budgetten en de beleidsvoorstellen vanuit de administratie voor 2016. 
Een inwerkingsperiode neemt enige tijd in beslag, aangezien gelijktijdig de reguliere werking (zoals 
wekelijks college, aansturing managementteam, hoofd personeel, edm.) loopt. Bijgevolg heeft ze de 
afsprakennota nog niet kunnen doornemen en plant dit in voor het voorjaar van 2016. Zij hoopt op 
begrip hiervoor. 
Raadslid Raf Somers vraagt of deze afsprakennota bestaat en zo ja of hij deze kan inzien.  
 

De voorzitter verklaart de zitting voor gesloten. 
 
De gemeentesecretaris, De voorzitter, 
 
 
 
 
 
Iris Mulkens  Bert Celis 
 
 


